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KULTURNEJŠI
PREVOZ

Črnučani že dolgo vrsio
let molčimo glede naSega
mestnega prometa, čeprav
ugotavljamo, da je vse
prej kot kulturen.

Vozm red je takt da re-
čemo: avtobiis pride, fca-
dar pride To velja pred-
vsem v iconicah, ko gre-
do občani na delo ali do-
mov. Ne moremo razumeti
podjetja »Viator«: na Ježi-
d iahko stojita tudi dve
prazni »šestid«, avtobus s
črnuč pa pride, če je kai
narobe, že s končne po-
staje na črnučah nabito
poln, da je gneča večja pa
pobira potnike še po vseh
postajališčih do mesta

Predlagamo, naj vsaj ob
konicah — to je v določe-
nih urah zjutraj, opobdne
in zvečer — tudi »šesttca«
vozi na Crnuče. Poudarja-
mo, da postajališče m Je-
žici, takšno kot je danes,
nima zaledja in so zaio
avtobusi prazni, črnuče
pa imajo že skoraj 6.000
prebivalcev in tako kot
Vič ali Vi&marje potrebu
jejo enakovredno zvezo z
mestom.

S. P.
• Branko Gregorin, di-

rektor mestnega potaiške-
ga prometa pod.jetja »Via-
tor« je odgovoril takole:

Ce bi progo štev. 6 po-
daljšali na črnuče, bi ve-
liki avtobusi — sklepniki
voeili prazni. S tem bi
imeli veliko stroškov, v
promet pa bi morali vklju-
člti še enega ali dva avto-
busa ali pa bi voiaild v
daljših presledkih, kar bi
bUo slabše za vse potnike
od Ježice do masta. Z no-.
bene končne postaje ne od-
pelje avtobus poln, saj po-
tlej med potjo ne bi mo-
gel sprejemati novih potni-
kov. Na progi 6 se avtobiis
napolni pri Ruskem cair-
ju.

' Nimamo dovolj vozil, da
bi progo štev. 6 podaljšali
na Crnuče le v konicah.
Letos jeseni bi morali do-
biti 25 novih avtobusov, to-
da tovarna ni poslala niti

enega. Morda je posredi
nova cena, kajti pravijo,
da bo avtobus kar za 32
odst. dražji. Zato smo mo-
rali vključiti v promet tu-
di stare avtobuse znamke
PAP, ki se neprestano kva-
rijo. Ce bi dobili nove av-
tofouse, bd tudi na Crnnčs
in drugam vozila bolj re-
dno in pobndki se ne bd
pritoževali.

Pripis uredništva: Izve-
deli smo, da Branko Gre-
gortn odhaja v pokoj. Za-
hvaljujemo se mu za sode-
lovanje, saj je imel vselej
dovolj posluha za 4elo s
časnikarji.

SLABA ELEKTRIKA
Prebivalci bivše vasi Do-

rave, zdaj lastniki zad-
njih hišnih številk Titove
ceste na črnučah, smo ze-
lo nezadovoljni z električ
no napetostjo, ki je tako-
rekoi vsako leto slabša.
Zaradi tega se nam pogo-
sto kvarijo gospodinjskt
aparati ali pa jih celo ne
moremo uporabljati. Po-
sebno zvečer je električ-
na napetost tako slaba, aa
odpovedo hladilniki, radij.
ski tn TV aparati, da o
branju sploh ne govorimo.

Želelt bi, da se taicšno
stanje odpravi. Pripravljc-
ni smo tudi prispevati do-
ločeno vsoto v denarju, da
bi dobUi Tnočnejši elek-
trični tok.

Upamo, da bo naša zah
teva. naletela na ugodno
rešitev,

Zbrali smo po&pise pre-
bivalcev, ki iele, da se ta
prošnja eimprej reši.

17 podpisov

• Za odgovor smo pro
sili podjetje Elefctro-Ljub-
ljana okolica. Takole pra-
vijo:

Enako pismo je dobila
tudi krajevna skupnost
Ornuče, ki je posredovaia
pri naši službi niakana
petostnega razvoja. V iz-
delavi je predračun iii
projekt za oiafiitev dovo-
da 12 transformatorske po-
staje Podboršt, od bencin-
ske 6rpalke naprej protj
Dohravi. S tem bo ome-
njeno področje dobilo
boljši tok.

Predvideno je bUo, da
1M Dobravo napajaU iz
nove oransformatorske po
staoe Podboršt II, ka t>o
zgrajena v bližinjd prihod
nosti, če bo izdelan zazi-
dalni načrt.

Potretmo bo, da bodo
stroške preureditve omrež-
ja nosild občand te^i pod-
looja, kot so se že obve-
zali v pismu.

Bačmiamo, da bo prob-
lem rešen v pričefcku pr;
hodnjega leta;

KDO JE
OOGOVOREN?

Zima nam ;e že prinesla
sneg. Služba, ki je odgo-
vorna za čiščenje. ]e ir-
dila, da so za zimo pri-
pravljem. Ce pa smo vide-
li ceste za Bezigradom in
v drugth pridelih mesla
vidimo, da temu ni tako

Plugi so očistih ceste zu
motorna vozila, za pešce
pa so bile neprehodne.
Pločniki niso b& očiščem.
zaradi poledice se je več
Ijudi ponesrečilo. Neura-
jen je bil hodnik pred-
Vektorjem na Vodovodm
cesti, pred blokom Tri
glavska 11, 13, 25, pred
vogalno stavbo Grafenaue

.rjeva—Triglavska in dru-
god. Potle) pa še avtomu-
bUi. Pred gostilno Fortu-
na jih ;e vedno več, par
kirani so tik ob hiši, da
so morali pešci preskako-
vati kupe snega ali pa ho-
diti po voztšču-.

še bt lahko naševali ne-
rednosti. Dajte tudi ,peš;n
cem varno pot, lastniki ali
upravljalci stavb pa naj
skrbneje posipajo tiodm-
ke, Kar nam bc< vsem i-
korist. . F. K.

• Dunja Bergant, refe-
rent za komunalne zadeve
občinsike uprave je odgo-
vorUa.

Za ztrnsko službo v Lju-
bljani skrbi podjetje »Sna
gaic na osnovi pogodbe,
sklenjene s skupšdino me
sta Ljubljane. Ob zadnjere
snegu je bilo delo p.recej
otežkočeno, ker je takoj
naslednji dan južnl sneg
zmranil ui ga je bilo tež-
ko odstranjevati.

Hodnike ob hišah in vr-
tovih so dolžni očistiti last-
niki ui upravljalci zgradb.
Zadnjič se jih precej te
svoje dolžnostd ni zaveda-
lo, kljub temu, da so jih
nekajkrat opozorili v sred
stvih javnega obveščanja.
Morda je zatajila tudi služ
ba milice in impekcije, ki
v prvi letožnji zimski ak-
oiji ni bila dovolj uspešna.


